
Ik ben iemand die veel in veld en bos komt en dat al jaren lang. Ik neem ook al jaren deel aan 
(trend)tellingen in meerdere provincies. Ik lees wat veel van alle informaties over de 5 wildsoorten 
en zo heb ik ook het rapport van de WUR gelezen over de staat van instandhouding van haas en 
konijn. Er vallen mij een aantal zaken op waaronder de volgende:

1)Haas en konijn staat niet vermeld op de Habitatrichtlijn terwijl het onderzoekers vd WUR voor  hun 
onderzoek wel kiezen voor de in die richtlijn gekozen methodieken en kaders. Dit vind ik juridisch 
omjuist.

2)Er zijn veel tel- en afschotgegevens over lange reeksen van  beschikbaar via de FBE's, de WBE's en 
de door organisaties 

ingerichte databanken. Deze gegevens worden door de WUR genegeerd. Ik vind dat een politieke 
keuze die een wetenschappelijk instituut als de WUR niet behoort te maken. De WUR sluit zich 
hierdoor aan bij de lobby van een aantal organisaties die politiek en/of activistisch anti-jacht zijn. Er 
wordt hier gekozen door de WUR  voor die data en systematieken die leiden naar een van te voren 
geformuleerde uitkomst.

3) door de veranderde landbouwmethodieken, het verkleinde buitengebied, de sterke recreatiedruk, 
het (door beperkende overheidsregels) sterk toegenomen aantal predatoren lopen de bestanden van 
de hazen en konijnen terug. Voor konijnen komen ziektes als myxomatose en RHD daar nog eens bij.  
In veel onderzoeken (ook dat van de WUR) wordt geconcludeerd dat de jacht niet de veroorzaker is 
van die terugloop van hazen en konijnen maar wel die andere factoren die ik hierboven noem. De 
minister maakt m.i. daarom een onjuiste keuze door de jacht te sluiten en daarmee de jagers die juist 
zoveel doen voor een goede SvI van haas en konijn buiten spel te zetten. 

4) Er wordt door politici (bewindslieden, kamerleden, politieke partijen) en de hun ondersteunende 
ambtenaren te vaak beleid gemaakt op basis van  theoretische en dogmatische benaderingen. De 
mensen die door jarenlange praktijkinzet en scholing  werkelijk veel vakkennis en inzicht hebben 
worden hierdoor gepasseerd.  Het zou de kloof tussen de politiek en en de kiezers verkleinen als 
politici meer aansluiting zoeken bij "de mensen in het veld". Als de minister dat in dit geval zou doen 
dan zou zij niet tot de keuze komen die zij nu maakt. (dus het sluiten van de jacht op konijn en (deels) 
op de haas.)


